
Referat FAU møte 24.11.21 - møte via teams 

 

Opprop: 

1a ja 

1b ja 

2a nei 

2b nei 

3a ja 

3b ja 

4a nei 

4b ja 

5a ja (stiller med vara) 

5b nei 

6a ja (stiller med vara) 

6b nei 

7a nei 

7b ja 

 

1. Ingen agenda i forkant, ikke hatt møte med rektor i forkant av møtet.  

 

2. Zeinab deltok på LFAU møtet: 

- De brukte 40 min på å snakke om Vigilo, herunder frustasjon rundt bruk av denne. Appen mangler 

en del funksjoner, blant annet personvern, samt mulighet til å melde fravær for bare noen timer.  

Personlige detaljer bør utelates fra appen og tas direkte med lærer/skolen. 

- Bruk av teams/oneNote 

- Juleavslutning, noen har avlyst dette (2-3 skoler i Lørenskog). Foreløpig ikke noen kommunal føring 

på at det må avlyses. 

- Noen skoler ønsker flere tilbud til barn og unge, herunder miljøterapeut som kan iverat barnas 

psykise helse under pandemien. 

- Noe prat om fornying av skoler, blant annet Åsen skole. 

- Det er satt av 2 timer fra nå av til LFAU-møter. 

 



3. Angående Vigilo: Alle FAU-representanter tar kontakt med klassene sine for å undersøke hva 

foreldre synes om bruk av Vigilo. Rektor tar tilbakemeldinger med skolesjefen. 

Rektor bør også sjekke med sine ansatte hva de synes om bruken fra sin side. Det legges ut en tråd på 

Facebookgruppa som alle kan legge tilbakemeldinger fra sin klasse på. 

 

4. Juleavslutning - tar opp dette når rektor ankommer. 

 

5. Fra SMU 23.11 - skolen skal gjennomføre en reflekskampanje i desember måned for å kartlegge 

hvor mange elever som kommer med refleks. Det oppdages mange gående uten refleks. 

 

- Skal kjøpes inn nytt utstyr til gymsalen. En del utstyr har blitt borte. Det er ikke satt opp budsjett for 

innkjøp, men det er fremmet ønsker fra blant annet elevrådet. 

 

7. Elevrådet har fremmet ønsker om inneaktiviteter i friminuttene. Det skal vurderes hvor mye midler 

som skal avsettes i budsjett til dette.  

 

8. Fra SU 23.11 - paragraf 9a ble tatt opp.  

 

- Aktivitetsplan - oppdages det en konflikt med en elev legges det en aktivitetsplan (oppfølgingsplan) 

for å sikre at eleven blir ivareatt ihht. gjeldene lovver. 

  Aktivitetsplanen må alltid dokumenteres. Det er en del aktivitetsplaner på flere trinn. Ingen veldig 

alvorlige, og de som er håndterer skolen bra på egenhånd uten å involvere skolekontoret. 

 

- 5. og 8. trinn har akkurat gjennomført nasjonale prøver. Resultatet foreligger ikke enda, men skal 

brukes for utvikling av elever og lærere. 

 

 

9. Eventuelle saker fra FAU - Mobbing er et uhyre viktig tema som vi kontuerlig må jobbe med som 

foreldre. Det er vår oppgave som foreldre å følge med på hva barna våres driver med. 

Det starter med oss der hjemme. 

 

10. Neste møte i januar - tirsdag 11.01 kl 19-21. ser an coronatilstanden ifht. fysisk eller teams-møte.   

    Februar - onsdag 23.02 kl 19-21 

    Mars - torsdag 24.03 kl 19-21 



 

11. Zeinab ønsker å snakke med rektor om Onenote - det funker ofte ikke, dette ifht. 

lekser/lekseplaner. FAU-leder skal snakke med rektor om denne problemstillingen. 

 

12. Tilbake til miljøterapeut/miljøarbeider - hvorvidt det skjer eller ikke det handler om det 

kommunale budsjettet, hvilke skoler som skal prioriteres med dette.  

Det lyses ut en del stilinger på Åsen i januar, Tor Walther går av med pensjon (Ingvill fyller denne 

stillingen inntil videre).  

 

13. Grupper fra forrige gang: SFO-gruppen og Trygg Trafikk-gruppen. 17.mai-komite må dannes i 

januar (Hilde fikk ansvaret for å danne 17.mai) 

SFO-gruppen - ta kontakt med Nina- Jonas tar dette for SFO. Trygg Trafikk-gruppen er ikke 

representert, men bør også høre med Nina ifht. tidligere erfaringer med dette.  

 

14. Mulig besøk fra prosjektledelsen fra de som er ansvarlige for utbyggingen av nye Åsen skole fra 

og med neste høst.  

 

15. Fra Zeinab - Det er en del endringen i timeplanen til hvertfall, herunder blant annet svømmming 

og gym som utgår pga diverse årasker. Zeinab ønsker at det undersøkes hvorfor 

det er så mye aktiviteter som utgår for elevene sin del.  

 

 

Rektor ankommer møtet kl 20.21 

FAU lurer på hva lærerne synes om Vigilo: Tungvinn innlogging med bank-id for lærerne. Det er lovet 

en ny løsning for lærerne for innlogging/app, men vet ikke når det kommer. 

Lærerne synes det er mer tungvint enn med Transponder, lettere to-veis kommunikasjon. 

 

Juleavslutning: Noen skoler har avlyst grunnet smitteøkning. Vi ønsker å høre med rektor, er det 

planlagt? Juleavslutning var i utgangspunktet på planen, men det har kommet  

en del smitte på skolen i dag (24.11). Det er utsatt PALS-samling i morgen på skolen. Det ligger 

foreløpig an til at det ikke blir juleavslutning med tanke på trenden til kurven. 

Rektor går ut med info når det er mulig å fastslå noe ifht. situasjonen.  

 

Ifht. grupper (SFO og trafikk) - rektor kan ha dialog med en i hver gruppe, Jonas (SFO) og Astri 

(Trafikk) ifht. veien videre. 



 

Zeinab spør om Onenote - problemer med appen. Foreldre får ingen info, elvene vet svært lite. 

Rektor har ikke hørt noe fra lærerne på 7. trinn, og skal undersøke hva det handler om. 

Zeinab spør om endringer i timeplan, herunder svømming og gym: Rektor skal sjekke opp 

kommunkasjonen fra kontakt- og faglærer i gym/svømming på hvorfor endringer ikke informeres om. 

 

Rektor har ikke noe nytt å komme med, annet enn å takke for hjelpen til opprydding etter 30-

årsjubileumet. 

Det har vært lav smitte på skolen frem til i dag, men trenden ser ut til å snu litt på Åsen også.  

 

Møtet heves 20.43. 


